
MARIANNE Ø KIÆRULFF
BYRÅDSMEDLEM

GUNDSØMAGLE

Jeg vil arbejde for bedre 
forbindelse til Veksø Station, cykelsti

og bedre køreplan for 217.

Vores børn og unge skal have de
bedste vilkår for en god barndom og

opvækst her i byen. Vi har alle
muligheder, og de skal bruges.

En ny sportshal i Gundsømagle er et
stort ønske. Det vil jeg arbejde for.

Jeg vil arbejde for mindre boliger til
ældre og unge som vil blive i byen.

Andelsboliger - Eje- eller Lejeboliger
Private seniorbofællesskaber.

Stem personligt på nr. 4 på Venstres liste
mariannek@roskilde.dk

 


